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Skolebestyrelsens møde 

Tirsdag d. 12. september 2023 kl. 16.30 – 18.30 
 

Referat af mødet 

Afbud fra: Martin, Karen, Allan 

 

Drift: 

 
1) Nyt fra elevrådet – konstituering  

a. Anton (formand), Sofie (næstformand) og Karl (suppleant) 
b. Revurdering af Brugslisten: kiks (bestyrelsn foreslår knækbrød), 

chokoladeboller, youghurt (godkendt) og nødder (godkendt). 
c. Ønske om skolebod – ledelsen drøfter punktet på et personalemøde. 
d. Microbølgeovn – overbygningen (det sætter vi ikke i gang) 
e. Tykkegummi under bordene på mellemtrinnet (vi tjekker op på bordene og 

fjerner evt. tyggegummi) 
 

2) Gennemgang af årsplanen: 
a. Godkendt  

 
3) Budgetopfølgning 

a. TN gennemgik den seneste budgetopfølgning 
 

4) Kort evaluering af sommerfesten 
a. 7. årg. manglede pladser  vi mangler borde (vi bliver flere elever, det 

kræver flere borde). 
b. Hyggeligt og godt planlagt arrangement. 
c. Kunne der blive lavet en indspilning af fællessangen, så familierne kan øve sig 

hjemme? 
 

5) Bestyrelsens deltagelse i ”Skole og forældre’s” landsmøde 
a. Vi må sende to medlemmer afsted. 
b. Det ligger d. 17. og 18. november – temaet er ”Fremtidens skole”. 
c. Vi sender en mail ud til medlemmerne. 

 
6) Orienteringsmøder for kommende 0. og 7. kl., herunder rammer for frit skolevalg 

a. TN forklarer de nye rammer for det frie skolevalg 
b. Vi har drøftet orienteringsmøder for 0. og 7. kl. 
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7) Verningesamarbejdet på mellemtrinnet 

a. Vi har til i år fået lavet en fælles plan for samarbejdet mellem 4. – 6. årg. 
b. Vi laver MOT for eleverne på 6. årg. på Verninge Skole. 

 
8) Orientering om frivillighedsugen 

a. Støtteforeningen 
b. Natteravnene  
c. Spejderne – legeplads mm 
d. Håndboldkaravanen – de ældste elever hjælper på dagen. 

 
9) Drøftelse af de to indkomne høringsbreve 

a. Elevernes første skoleår: 
i. Opmærksomheden fra bestyrelsen går på, at vi ikke skal sætte 

forventningerne til de yngste elever for højt, og her spiller sproget 
også en vigtig rolle. 
 

b. 4. kl. i SFO: 
i. Vi drøftede forskellige perspektiver. Det er vigtigt med overgangen til 

4. kl., og hvordan vi skaber tryghed for både børn og forældre. 
 

Tema: 

 
1) Igangsættele af processen med revidering af skolens principper 

a. Udsættes til næste møde 

 

 

Gensidig orientering: 
 

 Susanne har været til formøde til dialogmødet: 

o Det overordnede tema er ”trivsel” 

 Ønske på forældremøder for nye klasser: 

o Ønske om at forældregruppen bliver klædt bedre på ift. Tommerup Skole – 

mere grundlæggende fælles info. 

o Ledelsen skal deltage, og være bindeled mellem skole og hjem 

  Der kommer snart foto igen med Lasse 

o Der er plan undervejs  kunne det være en ide, at vi kun tager enkeltfoto hver 

andet år  vi tager punktet på til næste møde. 
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Eventuelt: 

 
 Tre punkter til nyhedsbrevet: 

- Elevrådet 

- Høringssvar 

- Verningesamarbejde  

 

 Øsnke om at vi kigger på vores antimobbeplan  tid til en revidering. 

 


